
Styrelsemöte § 52-63
13 juni 2016

Närvarande: Anette Björkman Bergström, Christel Leiborn, Nenette Hillborg, Kjell-Åke Ersson, 
Mikael Ingesson, Maria Kölestam och Sofia Friberg.

Frånvarande: Helen Låås och P-O Andersson.

§ 52 Anette hälsar alla välkomna och öppnar mötet 18.39

§ 53 Dagordningen fastställs

§ 54 Föregående protokoll är utan att anmärka

§ 55 För ekonomisk rapport, se bifogat dokument

§ 56 VU-beslut har ej tagits sedan sist

§ 57 Rapporter från kommittéer och sektorer

a) Hundägarutbildningssektorn 
Inget att rapportera

b) Rasutvecklingssektorn/MH
Inget att rapportera

c) Tävlingssektorn
Ett allmänt möte med få deltagare har hållits. Där bestämdes bruks och lydnadstävlingar för 2017. 
Utställning för 2017 är bestämt till 16/9. 
Ipo-kommittén ska hålla BH-prov.
Allt detta är mejlat till alla sektorer, kommittéer och funktionärer för att undvika dubbelbokning av 
tävlingar till nästa år. 
Kristina Svanfeldt, Håkan Leiborn och Maria Kölestam har gått en tävlingsledarutbildning och har 
alla godkänt teoriprov. Praktiskt prov genomförs 16/6 och 21/6.
KM är bokat till 9-10/10 och eventuellt 11/10 beroende på antalet deltagare. Grenarna är bruks, 
lydnad och agility. 
Om fler kommittéer vill ha KM måste statuter för dessa göras. 
I dagens läge finns statuter för årets hund, appellklass, brukshund, lydnadshund och agilityhund. 
Regler för dessa finns på hemsidan. Vid ändring av dessa eller vid tillägg av ytterligare en gren ska 
detta gå genom styrelsen. 



d) Tjänstehundssektorn
Inget att rapportera

e) Agilitykommittén
Behövs nytt lås till agilitycontainern.

f) Anläggningskommittén
Takläggaren kommer arbeta på klubben under sin semester. I anslutning kommer Ida att genomföra 
en sanering.

g) Kökskommittén
Inget att rapportera

h) IPOkommittén
Domare till BH-provet är bokad. 
Hindret saknas fortfarande. 

i) Hemsidan/PR info
Önskar ett snabbare system för att få info om betalning av klubbvästar. Beslut togs att Camilla Hjort
ska kunna se inbetalningarna på kontot själv för att kontrollera detta.
Nenette och Veronica ska bygga ny hemsida. Nynäsposten kommer att delta. 
Öppet Hus kommer att ske den 1/10. 

j) Trivselkommittén
Till KM:et bjuds deltagarna på grillat men ska ta med egen dricka. 
Niina och Kenth Svartberg kommer att hålla föreläsning/kurs på klubben. 

k) Veterankommittén
Inget att rapportera

l) Ungdomskommittén
Inget att rapportera

m) Rallylydnadskommittén
Inget att rapportera

n) Brukskommittén
Brukstävlingar för 2017 är bokade. 
Beslut är taget att man ska hjälpa Botkyrka Bk med spårläggning under DM 4/6.

o) Lydnadskommittén
Tävlingar för 2017 är bokade.
Anette återkommer med info om eventuell lydnadskurs.
Det är mycket arbete och fokus på skärgårdscupen för närvarande. 

p) Draghundskommittén
Inget att rapportera

§ 58 Övriga rapporter
Inget att rapportera

§ 59 Åtgärdslista



Mikael Ingesson sammanställer alla träningsgruppers träningsdagar/tider.
Helen Låås planerar informationskväll för alla medlemmar om de olika grenarna.

§ 60 Skrivelser
Inga skrivelser har inkommit

§ 61 Övriga frågor
-Royal Canin behöver info om beräknade kurser och hur många deltagare som beräknas på dessa.

-Den 24/6 övernattar en familj med husvagn på klubben i väntan på färjan. Anette har godkänt detta.

-Beslut har tagits att enbart de funktionärer som i och med tävlingar behöver tillgång till 
sekreteriatet ska ha nyckel dit. 

-Möte ska hållas i höst med alla instruktörer angående att vi inte längre har ekonomisk ersättning 
för att hålla kurser. Hela styrelsen ska delta på detta möte. Christel undersöker datum som kan 
passa. 

§ 62 Nästa möte är 22/8 kl 18.30.

§ 63 Anette tackar för visat intresse och avslutar mötet 19.57

Protokollförare Sofia Friberg

Ordförande Anette Björkman Bergström
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